
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 62 

 
Днес, 14.06.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-НЦ62-447/1/08.06.2023 г. относно 

безвъзмездно предоставяне на недвижим имот с идентификатор 68134.204.114 за 

тренировъчна и състезателна дейност за нуждите на Българска федерация по петанк, 
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находящ се в гр. София, р-н „Красно село“, ЖК „Хиподрума, с наименование 

„Национална спортна база по петанк „Панайот Бончев“ за срок от 10 години. 

 

На заседанието присъстваха граждани жители на кв.Хиподрума и представители на 

Българска федерация по петанк. 

Г-н Георги Георгиев като един от вносителите на доклада също присъстваше на 

заседанието.  

Бяха изслушани възраженията и аргументите на гражданите, които заявиха, че не 

желаят изграждането на такава Национална спортна база по петанк, тъй като това е 

спортна площадка, на която играят много деца от десетки години, а по този начин 

няма да имат достъп. Те заявиха, че никой не е искал мнението на живиущите от 

района. 

Г-н Георги Георгиев предложи на гражданите на 21.06.23 г. на самата площадка да се 

проведе среща с жителите от квартала, с администрацията на р-н Красно село, с 

общински съветници членове на комисията и не само и да се обсъди бъдещето на  

спортната площадка “Кафеза”. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията отлага доклада с предложения проект за решение : 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.II от Дневния ред:  

 

Писмо вх.№СОА23-ВК66-1946/6/31.05.23 г. относно съгласуване на Правила за 

инициативата „Академия за ВИЗИОНЕРИ“ на Столична община. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
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Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

14.00 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 20.06.23 г. 

 

 

 

 

 

 

Експерт:               Председател:               П  

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                 Зам. предс.:                  П 

                             /Иван Пешев/  


